主 日 崇 拜 程 序


2019 年 8 月 18 日   早上 11 時正

Sunday worship 
　
　
18. August 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩班獻詩 Choir
1.  使我興起 You raise me up






2.  有主同在我滿足





3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  願你崇高








2.  我以禱告來到你面前





4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 創世記  Genesis  33：1 - 11




Scripture reading s
*  新約： 以弗所書  Ephesians  4：29 - 32



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《代禱的代價》





Sermon
*  Topic：《The Price of Prayer and Intercession. 》




*  經文 Verses：提摩太前書  1 Timothy  2：1 - 7


7.
回應詩歌  Hymns
*  一粒麥子






8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：提摩太前書  1 Timothy  2：1 - 7
　
2:1  我勸你，第一要為萬人懇求、禱告、代求、祝謝；2:2  為君王和一切
在位的，也該如此，使我們可以敬虔、端正、平安無事地度日。

2:3  這是好的，在　神我們救主面前可蒙悅納。2:4  他願意萬人得救，

明白真道。2:5  因為只有一位　神，在　神和人中間，只有一位中保，
乃是降世為人的基督耶穌；2:6  他捨自己作萬人的贖價，到了時候，

這事必證明出來。2:7  我為此奉派作傳道的，作使徒，作外邦人的師傅，
教導他們相信，學習真道。我說的是真話，並不是謊言。

******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：




→
為所有生病的，軟弱的，特別請繼續為斯德哥爾摩福音堂崇崇（Samuel）



弟兄和家人代禱，使他病情盡快得到控制，家人得到安慰和幫助。



Pray for all the sick and needy, please continue to pray for Chongchong (Samuel)'s 



medical treatment and recovery. May God comfort and help him and his family. 


→
為香港社會的和平，醫治和社會修好祈禱，求神憐憫，引導。




Pray for the peace, healing and reconciliation of people in Hong Kong, and may 



God heal the wound reconcile people in the conflict and help the people in need.


→
為所有新到奧斯陸的弟兄姊妹，學生和朋友禱告，特別為OK團契週一



歡迎新同學的Party禱告，求主賜愛心接待遠人，幫助新朋友瞭解教會，



熟悉環境，開始新的生活。Pray for all the new brothers and sisters, students 



and friends in Oslo, especially pray for the OK Fellowship welcome party for new 



friends. May the Lord give them heart of love to the strangers, help new friends 



settle down in the environment to start a new life.





家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！


→
特別歡迎來自德國的宣教士蔡錦圖博士，他20多年前來過北歐華人教會



事奉，歡迎他再次故地重遊，認識新老朋友。崇拜以後13.00-14.00蔡博士



將主講專題，介紹他的《德國和梵蒂岡心靈之旅》一書，瞭解馬丁路德及



他在今天的屬靈影響，歡迎大家。Welcome Dr. Cai Jintu, a missionary from



Germany. He has been to the Nordic Chinese Church more than 20 years ago. Let's  



welcome him to our church  to meet  the old and new friends. After worship, Dr. Cai



will give a presentation on his book: "German and Vatican Spiritual Journey" , to 



help us learn about Martin Luther and his spiritual impact today. Welcome everyone.


→
為上週五、六廣東話團契第一次禱告營感恩，有近20人參加，大家一起



操練禱讀聖經，敬拜默想，作手工和分組代禱，安靜親近神，也非常開心，



感謝同工們的辛苦籌備和帶領。We are very grateful for the first prayer camp 



of the Cantonese Fellowships on Friday and Saturday. Nearly 20 people participated. 

Everyone practiced  meditative reading of the Bible, had worshiping and quiet time 



in meditation, and had wonderful time with God and with each other, and we all are 



very happy. Thank the leadership for their hard work in preparation and monitoring 


　
the program.
　
　
　
　
　
　


→
8月19日，禮拜一，下午6點OK團契將舉行迎接新同學的活動，有聚餐，



遊戲，詩歌敬拜和資訊分享，歡迎鼓勵新到奧斯陸的學生學人參加。



On August 19th, on Monday, at 6 o'clock in the afternoon, the OK student 



Fellowship will hold a party to welcome new students and friends. It will have 


　
dinner, games, worship and information sharing. Welcome new students.
　


→
宣教部及傳道部正在籌備中秋大型的福音聚會。時間是9月14日，禮拜六，



主題是“回家”，希望吸引30個4-10歲孩子的家庭，讓他們體會家的味道，



聽到福音。禮拜天9月15日舉行家庭崇拜，讓他們感受屬靈大家庭的氣氛。



Mission and Evangelism Department began to prepare for the special mission event 



during Mid-Autumn Festival. The time is September 14th, Saturday, the theme is 



go home, hoping to attract 30 families with 4-10 year old children to hear the 



gospel. Family worship is held on Sunday, September 15th to help them experience 


　
the atmosphere of a spiritual family.
　
　
　
　


→
張雅各牧師和張寶珠師母已經從香港搬回挪威，下周主日有寶珠師母來本堂



講道，請代禱。Pastor Ole Jacob and Po Chu Grønvold have moved from Hong


　
Kong to Norway. Next week, Po Chu will come to the church to preach. Please pray.


→
牧者行蹤/ Travel Schedule







*
下週末陳牧師到貝爾根探訪，講道。請禱告紀念。Pastor Chen will visit 



Bergen and preached in Bergen. Please pray for him.





執事會2019年6月決定事項 / Deacon board decisions in June 2019
1.
決定通過傳道人徐伊樂自2019年8月1日起開始正式工作合同，



年薪NOK 405,806。Decision on Enoch Chui’s pastoral contract starting 

on 1st August, salary NOK 405,806 per year.




2.
決定自6月16 – 7月14 日為夏令會在教會設立一個特別奉獻箱。



Decision on dedicating a special offering box for this year’s summer 



camp in the church from 16th June until 14th July. 



3.
決定教會受薪牧者/教會同工可以將出差與私人假期合併。交通費用

方面，若合併的私人假期長度少於等於出差時間長度（即出差時間

100%以內），教會支付全部交通費用；若私人假期超過出差時間



長度，教會支付來回出差地點交通費用的50%。有關牧者/教會同工

參加本堂或北歐其他堂會弟兄姊妹婚禮及喪禮的交通費用，請參加

者提前向執事會主席及教會財政提出申請。 Decision on the agreement 

of employed pastors / church co-workers’ combining private holidays and 

business travelling. Regarding the transportation fares, the church will 



reimburse all transportation fares if the extra combined private holidays are 

not exceeding the working days. If the extra combined holidays are longer 

than the working days, 50% of the transportation fares (only to the travel 

destiny) will be reimbursed. Reimbursement of travelling for attending 



weddings and funerals from NCCC churches, pastors / church co-workers 

need to apply to both the chair of the deacon board and church accountant

in advance.





